

Referat fra den 14/9-2021

Næste møde den 14/10-2021 klokken 18.30

Havn og klub

Vi skal ha dialog med kommunen omkring bedre faciliteter til shelterpladsen, vi oplever et stor pres på vores affaldscontainere der fra.

Der er kun behov for at vi har 2 cykler på havnen til gæster, de skal måske være i en bedre stand end dem vi har nu.

Flere af svajerne er igen blevet orienteret om regler for benyttelse af gæstepladser, grønne pladser og evt. indbetaling af gæsteleje ved overtrædelser, da vi er forpligtet til at have ledige gæstepladser.

Der er et ønske om et tættere samarbejde med bylauget, så vi undgår overlap med hensyn til arrangementer. Dette vil Carsten Levin gerne hjælpe os med, da han i forvejen er en del af bylauget.

Ellers går snakken meget på bro 3 og hvordan vi skal få plads til alt i løbet af vinteren. Der skrives ud til medlemmerne med bådplads at vi skal have mindst 25 både op ved 1. optagning og fortrinsvis fra bro 3, så vi kan komme i gang med projektet den 1/11.